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Δυστυχώς δεν έχουμε μάθει αυτό που κάνουμε να το κάνουμε από αγάπη, είτε 
στους γύρω μας είτε στους δικούς μας ανθρώπους και πολύ περισσότερο στο Θεό. 
Κάνουμε επιφανειακά πράγματα χωρίς ουσία και πολλές φορές μόνο για τον τύπο. 
Ο άνθρωπος που αγωνίζεται μόνο για τον τύπο και χωρίς ουσία, δεν εισακούγεται 
η προσευχή του στο Θεό. Όταν κάνω κάτι από αγγαρεία και όχι γιατί το αγαπώ, 
τότε ο Θεός δεν με ακούει.
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